

Title (en)

HOUSE DEVICE CONTROL ASSEMBLY, GAS VALVE AND COOKER

Title (de)

HAUSGERÄTE-BEDIENANORDNUNG, GASVENTIL UND HERD

Title (fr)

SYSTEME D'UTILISATION D'UN APPAREIL MENAGER, VANNE DE GAZ ET CUISINIÈRE

Publication

EP 3032370 A2 20160615 (DE)

Application

EP 15169763 A 20150529

Priority

ES 201430966 A 20140625

Abstract (en)

[origin: ES2555203A1] Command arrangement of domestic appliance, gas valve, and kitchen. The invention relates to a domestic appliance control arrangement (9) with a drive shaft (8), with an operating handle (10) disposed on the drive shaft (8) in a torsion-resistant manner, and with a fixing device (13) that is configured to fix the actuating handle (10) to the drive shaft (8), wherein the actuating handle (10) has two or more housing sections (15-17) to accommodate the fixing device (13), and where the two or more housing sections (15-17) are positioned in such a way that the operating handle (10) is fixed to the drive shaft (8) in two or more different positions displaced axially. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Hausgeräte-Bedienanordnung (9) mit einem Betätigungschaft (8), einem verdrehfest auf dem Betätigungschaft (8) angeordneten Betätigungsgriff (10) und einer Befestigungseinrichtung (13), die dazu eingerichtet ist, den Betätigungsgriff (10) an dem Betätigungschaft (8) zu befestigen, wobei der Betätigungsgriff (10) mindestens zwei Aufnahmeabschnitte (15 - 17) zum Aufnehmen der Befestigungseinrichtung (13) aufweist und wobei die mindestens zwei Aufnahmeabschnitte (15 - 17) so positioniert sind, dass der Betätigungsgriff (10) in mindestens zwei unterschiedlichen axial versetzten Positionen an dem Betätigungschaft (8) befestigbar ist.

IPC 8 full level

F24C 3/12 (2006.01); **G05G 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP ES)

F23N 5/26 (2013.01 - ES); **F24C 3/12** (2013.01 - ES); **F24C 3/124** (2013.01 - EP); **G05G 1/12** (2013.01 - EP ES); **G05G 5/06** (2013.01 - ES); **F24C 7/083** (2013.01 - EP)

Cited by

EP2952817B1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3032370 A2 20160615; EP 3032370 A3 20160720; EP 3032370 B1 20190130; ES 2555203 A1 20151229; ES 2555203 B1 20161004; TR 201902426 T4 20190321

DOCDB simple family (application)

EP 15169763 A 20150529; ES 201430966 A 20140625; TR 201902426 T 20150529